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Hell Fire

Hellfire جهنم والنّار

    1. Hell is sufficient as a punishment.

1الانَـ نَّمهبِج فـ ك.

    2. He (‘a) said in his description of hell: [It is] a fire whose burning is intense, its roar is loud, its flames
are rising, its blaze is incinerating, its groans are terrifying, its abatement is remote, its fuel is igniting,
[and] its horrors are terrifying.

ـ وقال ـ عليه السلام ـ ف وصفِ جهنَّم: نار شديدٌ كلْبها، عال لَحبها، ساطع لَهبها، متَاجِج سعيرها، متَغَيِظٌ زَفيرها،2
.بعيدٌ خُمودها، ذاك وقُودها، متَخَوِف وعيدُها

    3. He (‘a) said while describing hell: Its inmate cannot leave, its prisoner cannot be released by
ransom and its shackles cannot be broken. This abode has no fixed age so that it may perish, nor is
there a lifespan for its inmates that they may pass away.

3،لدّارِ فَتَفْندَّةَ لولُها، لا مبك ملا تُقْصها، وفادى أسيرلا يها، وقيمم نظْعلاي :نَّمهصفِ جو لام ـ فـ وقال ـ عليه الس
قْضفَي ملْقَول للا أجو.

    4. Verily all disbelieving schemers are inmates of the fire.

.ـ إنَّ أهل النّارِ كل كفُور مور4

    5. He (‘a) also said in his description of hellfire: Its pits are engulfed [with fire], its sides are pitch-
dark, its vessels are scorching hot and everything about it is horrid.
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.ـ وقال ـ عليه السلام ـ ف وصفِ النّارِ: غَمر قَرارها، مظْلمةٌ أقْطارها، حاميةٌ قُدُورها، فَظيعةٌ امورها5

    6. None will be saved from the fire of hell except the one who abandons its actions (i.e. the actions
that lead to it).

.ـ لَن ينْجو من النّارِ إلا التّارِكُ عملَها6

    7. This tender skin does not have the tolerance to withstand the fire [of hell].

.ـ لَيس لهذا الجِلْدِ الرقيق صبر علَ النّار7ِ

    8. One who is afraid of hellfire keeps away from that which has been forbidden.

.ـ من أشْفَق من النّارِ اجتَنَب المحرمات8ِ

    9. The inmates of hell are eternally tormented.

.ـ وفْدُ النّارِ أبداً معذَّبون9َ

    10. The one who enters hellfire is forever wretched.

10دُ الشَّقاءبوالنّارِ م ـ وارِد.

    11. The fuel of hellfire on the Day of Judgment will comprise of every rich person who was miserly
towards the poor with his wealth and every learned scholar who sold his Hereafter for the world.

.ـ وقُود النّارِ يوم القيمة كل غَن بخل بِماله علَ الفُقَراء، وكل عالم باعَ الدّين بِالدُّنيا11

    12. Be wary of the fire whose heat is intense, whose pit is deep and whose ornaments are made of
[molten] iron.

.ـ إحذَروا ناراً حرها شَديدٌ وقَعرها بعيدٌ وحليها حديد12ٌ

    13. Be wary of the fire whose tumultuous blaze is ready, its flames are intense and its torment is
forever renewed.



.ـ إحذَروا ناراً لَحيبها عتيدٌ و لَهبها شَديدٌ وعذابها أبداً جديد13ٌ

    14. Hellfire is the final end of the extremists.

14فْرِطينةُ المـ النّار غاي.
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